
 

 

Lokalforum Mørkøv, Skamstrup og Stigs Bjergby 
Rævebjerg 1 
4440 Mørkøv 
Morkov.lf@gmail.com 
CVR.nr. 38570226 

 

Referat af Borgermøde onsdag den 14.  juni 2017 
 

Deltagere: 
 
Benny Knudsen              Trafikgruppen Stigs Bjergby  
Walther Jensen,             Mørkøv IF 
Maria Kempf Larsen ,    Borger (uddeler af bladet Smil 4440) 
Søren Rasmussen           Byrådet 
 Knud Quist                      Borger Stenklub 
Kathrine Møhl                 Åmose Naturcamp 
Claus Oluf Grøhn,           Mørkøv Halllen 
Aase Steensborg             Kino 
Gert Clausen                    Borger Stigs Bjergby 
Kurt Juhl                           Skellingsted friluftsområde 
Inge Rubach                     Foreningen Skamstrup og Omegn 
Lars Arleth                        Borger 
Jimmy Singerholm           Borger Næstformand lokalforum Regstrup 
 
Bestyrelsen Lokalforum  
  
Henrik Lehmann:       (HL)  
Karla Frydenvang:      (KF)   
Ellen Lundsgaard:        (EL)  
Rya Hansen:                 (RH)  
Bent Hansen:               (BH)  
Leif Esmark:                (LE)   
Hanne Engelbrecht:   (HE)  
  
Dagsorden Referat 

 
1. Status på sidste møde 

 
2. Forslag til eventuel ændring af de 

fremtidige borgermøder. 
 
 
 
 
 

 
Intet at bemærke. 
 
HL meddelte, at bestyrelsen havde et forslag om, at 
afholde borgermøderne hver den anden onsdag i 
måneden som hidtil, men at man ville forsøge at af-
holde interessegruppemøder hver anden gang, 
altså borgermøde den ene gang og interesse-
gruppemøde den anden gang, men holder stadig 
fast i den anden onsdag i måneden.  
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3. Åmosenaturprojektet 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

4. Orientering om bedre 
bredbåndsforbindelse 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

5. Emner fra enkeltstående medlemmer. 
 

6. Emner fra foreninger og andre 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

7. Evt. nedsættelse af 
arbejds/projektgrupper. 

 
 
 
 
 

8. Meddelelser fra Holbæk Kommune 
 

 
 
 

 

 
Dette er af hensyn til at bestyrelsen og grupperne 
kunne færdiggøre eventuelle igangværende emner. 
  
Kathrine Møhl gennemgik Åmosens naturcamp og 
oplyste om det, der allerede var udviklet, derud-
over meddelte hun, at hun kunne tænke sig, at det 
blev udviklet med kurser og ture i naturen samt ture 
med information om dyr og planter. Hun meddelte 
endvidere, at hun er uddannet miljøtekniker og 
teknisk miljøleder fra DTU samt  har fungeret som 
lærer, men har pt. akut behov for økonomi til 
videreudvikling af hendes staldlænge med eventuel 
cafe/workshop og hesteboks samt værksted etc.. Se 
evt. på facebooksiden åmosenaturcamp. 
 
Gert Clausen, Stigs Bjergby orienterede kort om 
forsøg på, at få bedre internetforbindelse i 
omegnen omkring Bjergby Statshuse, det blev 
nævnt, at man har søgt hvert halve år hos NVE uden 
held. Ligeledes blev det meddelt, at man ikke kan få 
oplyst begrundelsen for afslaget. 
Det er et stort arbejde, da det kræver stor 
opbakning. LE meddelte, at vi har haft samme 
problem i Skamstrup og mente, at det er en god idé 
at man udnævner nogle ambassadører/ ar-
bejdsgruppe, der kan arbejde videre med emnet og 
at lokalforum vil støtte op om det. 
 
Intet at bemærke . 
 
Knud Quist, Stenklubben meddelte, at der mang-
lede lidt mere orientering om Mørkøv Sta-
tionsbygning samt at der ikke var sket noget indtil 
nu. Samtidig blev der fremlagt materiale fra  
Gundsømagle Kulturgård i Roskilde, hvor de har 
etableret flere forskellige former for diverse 
værksteder.  LE med-delte i den anledning, at der 
bestemt blev arbejdet med sagen, da der er nedsat 
en projektgruppe. HL oplyste, at der i øvrigt 
afholdes et møde den 21. juni  kl. 19.00 på Mørkøv 
station for alle der har lyst til, at bidrage lige nu i 
projektfasen og gerne senere i driften. Samtidig 
blev det bekræftet fra Holbæk Kommune, at 
lokalplanen næsten var godkendt. 
 
HL meddelte, at Lokalforum er i gang med, at 
forbedre vores hjemmeside og vender tilbage, når 
den er klar. Claus Oluf Grøn, Mørkøv Hallen, 
meddelte, at den kommer til at ligge som link 
under Mørkøv Hallen, hvor der i øvrigt ligger links 
ud til foreningerne. 
 
Søren Rasmussen Holbæk kommune meddelte, at 
det er politisk besluttet, at undersøge muligheden 
for at elektrificere banestrækningen  Roskilde – Ka-
lundborg. (der kan læses mere om dette på 
Facebook.  
 



 
 

9. Medelelser fra: 
 

 Mørkøv Hallen. 
 
 
 

 Mørkøv Handels-håndværker- og 
borgerforening. 

 

 Stigs Bjergby. 
 

 Skamstrup. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Institutioner. 
 

 Andet. 
 

 
, 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

10. Eventuelt 
 
 

11. Næste møde 
 

 
 
 
 
Claus Oluf Grøhn, Mørkøv Hallen meddelte, at de 
søger en ny forpagter til cafeen og restauranten. 
 
 
Intet at bemærke, Idet der ingen repræsentanter 
var til stede. 
 
Intet at bemærke. 
 
LE meddelte, at der afholdes Sankt Hans i Skam-
strup Forsamlingshus den 23. juni med grillmiddag 
til kr. 140,00 og der er bål og båltaler, efter bålet er 
der mulighed for gå tilbage til forsamlingshuset for 
social hygge. 
 
LE oplyst at Skamstrup påtænker, at afholde et væl-
germøde op til kommunevalget, hvor lokalforum 
håber på at få debateret nogle emner om byfor-
skønnelse og at dette kan brede sig i hele 4440 
området.  
 
Intet at bemærke. 
 
Aase Steensborg, Mørkøv Kino meddelte, at den 
åbne biograf i forbindelse med Fox festival, ikke 
var den store succes, da der ikke var nogen der 
deltog. 
 
Endvidere oplyste Aase, at Kino havde fået henven-
delse fra en offentlig institution om. at afholde et 
teambuildingskursus i den kommende uge. 
 
Jimmy Singerholm, næstformand for lokalforum 
Regstrup orienterede kort om ”Grønne Hjerter” og, 
at spejdergruppen/foreningen har købt grunden 
ved det gamle Plejehjem i Regstrup af kommunen 
med henblik på, at etablere forskellige former for 
Evens bla. Klatrepæle m.v.  samt tilsikre et lokalt 
fælleskab og samvær. Der er åbning den 13. august 
2017 
 
HL meddelte, at man kunne henvende sig til ham 
angående hjælp med uddeling af bladet 4440 Smil. 
 
9. august  2017. Stedet vil blive oplyst senere. 

 


